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Eindrapportage Vervolg Voetbalvisie stadsdelen 1, 2 en 5. 
 
1. Inleiding 
In de raad van november 2012 is in het kader van de behandeling van de Voetbalvisie een 
uitsplitsing gemaakt ter zake de uitwerking van de plannen voor de stadsdelen 1, 2 en 5 en de 
stadsdelen 3 en 4. 
 
Voor de stadsdelen 3 en 4 - zijnde de stadsdelen waar vanuit de verenigingen geen bezwaren 
waren tegen de strekking van de voetbalvisie – zijn via een apart traject uitwerkingsvoorstellen 
gedaan. 
 
Voor de stadsdelen 1, 2 en 5 heeft de Raad het college verzocht opnieuw in gesprek te gaan 
met de verenigingen om te bezien of er tot hernieuwde aanbevelingen kan worden gekomen, 
rekening houdende met de uitgangspunten, genoemd in de nota’s Sportvernieuwing in Sittard-
Geleen, de nota Basiskwaliteit op orde en de (concept)-leefbaarheidagenda. 
In deze rapportage wordt ingegaan op de uitkomsten van de gesprekken met de verenigingen. 
 
In deze notitie worden eerst kort het proces samengevat alsmede de conclusies op hoofdlijnen 
weergegeven. 
Vervolgens worden op stadsdeelniveau de uitkomsten van het overleg met de verenigingen 
samenvattend verwoord. 
 
2.  Samenvatting 
 
A. Het proces 
Vanaf januari 2013 zijn eerst individuele gesprekken gevoerd met alle voetbalverenigingen in de 
stadsdelen 1, 2 en 5. De intentie van deze individuele gesprekken was erop gericht om per 
vereniging nogmaals in beeld te krijgen wat de standpunten zijn ten aanzien van de 
Voetbalvisie, opgesteld door de KNVB in samenspraak met de voetbalverenigingen en de 
gemeentelijke reactie daarop, zoals verwoord in het gemeenteblad van november 2012. 
 
Vervolgens hebben een tweetal gespreksrondes plaatsgevonden op stadsdeelniveau om tot 
afstemming en, indien mogelijk, gezamenlijke standpunten van verenigingen te komen.  
In de gesprekken op stadsdeelniveau is ook nader ingegaan op de  financiële beperkingen bij 
het onderhoud van de voetbalcomplexen en welke budgetten noodzakelijk zijn voor het 
structureel op niveau houden van de bestaande voetbalcomplexen. Verder is ingezoomd op de 
standpunten van de voetbalverenigingen inzake opschaling. 
De goedgekeurde gespreksverslagen, de analyses en de presentaties liggen ter inzage. 
 
B. Onderhoud 
In het kader van de opstelling van de Voetbalvisie is geconcludeerd dat het onderhoud aan 
sportaccommodaties en de speelvelden in de gemeente Sittard-Geleen toe is aan een 
inhaalslag. Op basis van onderhoudsrapporten van KIWA/ISA Sport voor de speelvelden en van 
ASSET FM voor de gebouwen blijkt dat de huidige beschikbare onderhoudsbudgetten 
ontoereikend zijn. 
 
 
Voor het structureel op niveau houden van alle huidige voetbalaccommodaties (zonder 
kwaliteitsverbetering via de realisatie van kunstgrasvelden of vervangende nieuwbouw van 
clubaccommodaties) dient het beschikbare budget voor eigenaarsonderhoud verhoogd te 
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worden met jaarlijks € 60.000. Voor  het in de komende jaren versneld doorvoeren van 
renovaties/wegwerken van achterstallig onderhoud aan kleedaccommodaties en velden is een 
investering van € 3.400.000 wenselijk.  

 
C. Opschaling 
In het raadsvoorstel inzake de voetbalvisie van november 2012 was wat betreft de opschaling 
de hoofdlijn dat gestreefd wordt naar opschaling binnen bestaande infrastructuur, dit mede 
gericht op een optimale benutting van de aanwezige infrastructuur. 
Uit de gesprekken met de verenigingen komt op een 5-tal locaties de wens naar opschaling op 
een nieuwe accommodatie naar voren en voor de overige handhaving van de bestaande 
accommodatie. 
 
3. Resultaten  vervolgdiscussie over de Voetbalvisie voor de stadsdelen 1, 2 en 5. 
 
Onderstaand wordt ingegaan op het resultaat van de gevoerde discussies met de 
voetbalverenigingen in de stadsdelen 1, 2 en 5. De verschillende opties die aan de orde zijn 
geweest zijn verwoord. Per stadsdeel wordt afgesloten met de gezamenlijke conclusie van de 
verenigingen. 
 
Stadsdeel 1: 

 VV Armada 

 VV Born 

 HBC ‘09 

 RKVV Obbicht 

 VV GVCG 

 VV Limbricht 

 VV SVE 
 
Stadsdeel 2: 

 VV Heidebloem 

 RKFC Lindenheuvel 
 
Stadsdeel 5: 

 RKVV Almania 

 VV Centrumboys 

 VV DVO 

 VV SSOC 
 

 
 
 
Stadsdeel 1 
Bij de start van het overleg in dit stadsdeel is gezamenlijk geconcludeerd dat  het wenselijk is 
een splitsing te maken tussen de voetbalverenigingen van de voormalige gemeente Born 
(Stadsdeel 1A: VV Armada, VV Born, HBC ’09 en RKVV Obbicht) en de overige 
voetbalverenigingen SVE, GVCG en VV Limbricht (Stadsdeel 1B). 
 

Stadsdeel 1A: VV Born en HBC ‘09 

Opties Wenselijke capaciteit Beschikbaar Acties 

Handhaving beide 
bestaande locaties 

  Intensivering onderhoud cf. 
OHP 
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Opschaling op het 
sportcomplex Het Anker 

2 speelvelden 
2 trainingsvelden 
6 kleedlokalen 

2 speelvelden 
2 trainingsvelden 
4 kleedlokalen 

 
2 extra kleedlokalen / 
teamlockers 

 
Standpunt van de verenigingen: 
VV Born: 
Geeft aan een vitale vereniging te zijn en wil zelfstandig blijven op de huidige locatie, zijnde het 
sportcomplex Op den Toren. VV Born voert hierbij aan dat een opschaling op het sportcomplex 
Het Anker ten koste zou gaan van de leefbaarheid van de woonkern Born. 
 
HBC ’09: 
Wil de samenwerking c.q. fusie opzoeken met VV Born. HBC ‘09 gaat er hierbij vanuit dat het 
voetbal geconcentreerd wordt op sportcomplex Het Anker. Het Anker is een gebied waarbij 
sprake is van een sportieve omgeving die de gemeente voorstaat.   
 

Stadsdeel 1A: VV Armada en RKVV Obbicht 

Opties Wenselijke capaciteit Beschikbaar Acties 

Handhaving beide 
bestaande locaties 

  Intensivering onderhoud  

Opschaling op het 
sportcomplex RKVV 
Obbicht of  
VV Armada 

2 speelvelden 
1 trainingsveld 
6 kleedlokalen 

1 speelvelden 
2 trainingsvelden 
4 kleedlokalen 

1 kunstgrasveld 
 
2 extra kleedlokalen / 
teamlockers 
 
Intensivering cf. OHP 
complex VV Obbicht of 
complex VV Armada 
 

Nieuwe locatie in 
middengebied 

2 speelvelden 
 
1 trainingsveld 
4 kleedlokalen 

 1 kunstgrasveld  
1 natuurgrasveld 
 
4 kleedlokalen met 
teamlockers 

 
 
Standpunt van de verenigingen: 
VV Armada en VV Obbicht: 
Beide verenigingen kiezen in eerste instantie voor een opschaling en fusie van beide 
verenigingen op een nieuwe locatie tussen de kernen van Grevenbicht en Obbicht. Hun 
belangrijkste motivatie voor de keuze voor een nieuwe locatie in voornoemd gebied is gelegen 
in de bijdrage aan de leefbaarheid voor beide kernen. 
 
Mocht een nieuwe centrale locatie niet haalbaar zijn, dan kiest men niet voor opschaling op een 
van de beide huidige locaties, maar voor het zelfstandig zelfstandig blijven en gebruik blijven 
maken van de huidige locaties. Beide verenigingen geven hierbij aan dat er naar verwachting 
op termijn onvoldoende draagvlak zal zijn voor instandhouding van aparte verenigingen. 
 
 
 
 

Stadsdeel 1B:  GVCG, VV Limbricht, SVE 

Opties Wenselijke capaciteit Beschikbaar Acties 

Handhaving beide 
bestaande locaties 

  Intensivering onderhoud  
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Opschaling op het 
sportcomplex VV 
Limbricht 

2 speelvelden 
2 trainingsvelden 
6 kleedlokalen 

1 speelveld 
1 trainingsveld 
4 kleedlokalen 

2 kunstgrasvelden 
 
2 extra kleedlokalen / 
teamlockers 
 
Intensivering cf. OHP 
complex VV Limbricht 
 

Nieuwe locatie in het 
middengebied 

2 speelvelden 
2 trainingsvelden 
6 kleedlokalen 

 2 kunstgrasvelden 
6 kleedlokalen / teamlockers 
Korfbalveld 

 
 

Standpunt van de verenigingen: 
VV GVCG, VV SVE en VV Limbricht: 
De drie verenigingen opteren in gezamenlijkheid voor een centrale nieuwe sportvoorziening in 
combinatie met de Korfbalvereniging Gazelle gelegen tussen de drie woonkernen. Daarbij wordt 
als motivatie gebruikt dat opschalen op een bestaande locatie geen draagvlak heeft van de 
vertrekkende verenigingen c.q. leden van die verenigingen. 
Een nieuwe locatie in het middengebied zou de samenwerking verstevigen en bijdragen aan de 
leefbaarheid van al de drie woonkernen. 

 
 

Stadsdeel 2 
Het betreft de Voetbalverenigingen VV Heidebloem en RKFC Lindenheuvel. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Standpunt van de verenigingen: 
VV Heidebloem en RKFC Lindenheuvel: 
Beide verenigingen blijven zelfstandig en zien op de korte termijn geen enkele reden om over te 
gaan tot opschalen op een van de bestaande locaties. 
De beide verenigingen sluiten niet uit dat op termijn een opschaling op het sportcomplex van 
Lindenheuvel aan de orde kan komen. 
 
 
Stadsdeel 5 

Stadsdeel 2: VV Heidebloem en RKFC Lindenheuvel 

Opties Wenselijke capaciteit Beschikbaar Acties 

Handhaving beide 
bestaande locaties 

  Intensivering onderhoud  

Opschaling op het 
sportcomplex RKFC 
Lindenheuvel 
 
Apart 
 
 
 
Fusie 

 
 
 
 
2 speelvelden 
2 trainingsvelden 
4 kleedlokalen 
 
1 speelveld 
1 trainingsveld 
4 kleedlokalen 

 
 
 
 
2 speelvelden 
2 trainingsvelden 
8 kleedlokalen 
 
2 speelvelden 
2 trainingsvelden 
8 kleedlokalen 
 

 
 
 
 
Intensivering onderhoud cf. 
OHP complex Lindenheuvel 
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Het betreft de vier voetbalverenigingen RKVV Almania, VV Centrumboys, VV DVO en VV 
SSOC. 
 

Stadsdeel 5: RKVV Almania, VV Centrumboys, VV DVO, VV SSOC 

Opties Wenselijke capaciteit Beschikbaar Acties 

Handhaving bestaande 
locaties 

  Intensivering onderhoud 
Knelpunt capaciteit 
accommodatie DVO 

Fusering VV SSOC en 
RKVV Almania op 
sportcomplex Bachstraat   
 
én  
 
Intensivering 
sportcomplex VV DVO 

1 speelveld 
1 trainingsveld 
4 kleedlokalen 
 
 
 
3 speelvelden 
2 trainingsvelden 

2 speelvelden 
1 trainingsveld 
6 kleedlokalen  
 
 
 
2,5 speelvelden 
1,5 trainingsveld 

Intensivering onderhoud 
complex VV Almania 
 
 
 
 
1 kunstgrasveld 
Intensivering onderhoud 
complex VV DVO 
 

Opschaling op 
sportcomplex ESCS- 
locatie 
 
DVO en SSOC/Almania 
Afzonderlijk 
 
 
 
Bij Fusie van DVO en 
SSOC/Almania 

 
 
 
 
4 speelvelden 
3 trainingsvelden 
10 kleedlokalen met 
teamlockers 
 
3 speelvelden 
3 trainingsvelden 
8 kleedlokalen met 
teamlockers 

  
 
 
 
3 kunstgrasvelden 
1 natuurgrasveld 
10 kleedlokalen met 
teamlockers 
 
3 kunstgrasvelden 
8 kleedlokalen met 
teamlockers 

 
 

Standpunten van de verenigingen: 
VV DVO: 
Deze vereniging wil graag op het huidige sportcomplex blijven. Om capaciteitsprobleem op te 
vangen wil men dat het grasveld vervangen wordt door een kunstgrasveld. De dan nog 
aanwezige ondercapaciteit accepteert de vereniging.  

 
VV SSOC en VV Almania: 
Beide verenigingen hebben in principe besloten over te gaan tot fusie in een nieuwe 
voetbalvereniging onder de naam Sporting Sittard ’13 en willen vanaf het seizoen 2013-2014 
gebruik maken van het voetbalcomplex aan de Bachstraat te Sittard. 
Het huidige sportcomplex van VV SSOC zal dan vrijkomen. 

 
VV Centrumboys: 
Blijft op het huidige sportcomplex aan de Tudderenderweg te Sittard 


